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Zapytanie

Panie Prezydencie,
w związku z licznymi pytaniami mieszkanek i mieszkańców, dotyczącymi wycinki drzew 

w Koszalinie oraz wątpliwościami do prawidłowości ich pielęgnacji czy zabezpieczania w trakcie 
robót, chciałabym uzyskać informacje dotyczące następujących kwestii:

ile, w jakich lokalizacjach i z jakiego powodu wycięto drzewa w 2023 roku;
- gdzie i z jakiego powodu planuje się wycinkę drzew do końca 2023 roku;
- jeżeli powodem wycinki jest zły stan drzewa, jakie metody diagnostyczne są 

stosowane;
kto zajmuje się wyznaczaniem drzew do pielęgnacji i wycinki. Jakie kompetencje 
posiada ta osoba i czy sporządzana jest dokumentacja potwierdzająca te działania;

- jaka jest częstotliwość wykonywania przeglądów drzew i wg jakich standardów się to 
odbywa oraz według jakich kryteriów jest wyznaczany termin pielęgnacji drzew;

- w jaki sposób dokonuje się weryfikacji poprawności wykonanej pielęgnacji drzew, czy 
istnieje dokumentacja odbioru prac pielęgnacyjnych;

- jakie konsekwencje ponosi wykonawca niepoprawnie wykonujący pielęgnację 
drzewa;

- czy w trakcie robót np. drogowych monitorowana jest poprawność zabezpieczenia 
drzew (pnia i systemu korzeniowego) przez wykonawcę i jakie stosowane kary za 
zniszczenie czy nieprawidłowe zabezpieczenie;
kto i według jakich standardów i na jakiej podstawie dokonał pielęgnacji drzew przy 
ulicy Lechickiej 54. Czy zweryfikowano, czy wykonawca nie uszkodził tego 
drzewostanu. Jeśli istnieje dokumentacja, proszę o dołączenie do odpowiedzi.

Moje pytania dotyczą Koszalina z pominięciem drogi na Górę Chełmską, ponieważ już wcześniej 
pytania na ten temat były udzielane.

Katarzyna Czarkowska


